
Presidiumvergadering

VERSLAG

Vergadering van zondag 15 november 2015

Aanwezig: Alexander, Anne, Arno (van 22u42 tot 23u28), Bart, Bram, Carolyne, Fanne, Jari, Joni,
Katelijne, Les, Lien, Quentin, Reinout, Sander (vanaf 22u17), Simon, Stijn Cambie, Tine (tot
23u32), Tom Vervoort (vanaf 22u54), Yanice

Afwezig: Anton

Verontschuldigd: Jeroen, Marlies

Waarnemer: Aderik, Aiko, Joke (vanaf 22u54)

De vergadering wordt geopend om 22u05.

Goedkeuring Agenda

Jeroen gaat niet aanwezig zijn op de vergadering, dus Fakbaravond wordt verdaagd naar de volgende PV. De
agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring Verslag

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.

Actiepuntjes vorige vergadering

Actiepunt uit te voeren door gedaan?
Industria bedanken Sport Nee
Afval kelderopruim wegdoen Materiaal Nee
Laatste zeil van doop Dopers Nee
Argenta en sagio verwittigen PR Nee
Leeggoed Boerkes Colruyt Bar Nee

Industria wordt bedankt op de volgende Sport WV. Er zijn nog drie karren weggedaan van de kelderopruim, maar
er staat wel nog altijd een beetje afval. Voor het laatste zeil van de doop is een poll gemaakt.

Mededelingen

• Na activiteiten -en vooral na bars- wordt de kelder vaak slordig achtergelaten. Het hoeft niet per sé na de
bar zelf te gebeuren, er kan ook voor teruggekomen worden één van de volgende dagen. Het is niet veel
werk om dat even op ruimen, maar maakt wel heel veel verschil voor hoe de kelder er bij ligt.

• De laatste PV van dit semester wordt er een evaluatie van alle posten gehouden. Het is de bedoeling om
hiervoor samen te zitten met de post en te evalueren wat goed en slecht ging. Er komt een poll om feedback
te kunnen geven over presesduo, beheer en secretaris, met ook de mogelijkheid om bij andere posten iets te
zeggen.
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• De shiften voor LOKOmotion staan online. Er is voorlopig nog wat onduidelijkheid over waar de bandjes
voor shifters gaan gelden. Als er meer geweten is wordt dit gemeld in de Facebookgroep.

• Er is met de Heverleese kringen afgesproken om morgen om 12u op het grasveld voor de 200K een minuut
stilte te houden, voor het drama dat vrijdag in Parijs heeft plaatsgevonden. Er wordt verzameld om 10 voor
12. De centrumkringen doen hetzelfde op het Ladeuzeplein.

• Er zijn een aantal dingen verdwenen op voorbije activiteiten, zoals een frituurmandje en een kabel bij de
LAN. Shifters moeten goed opletten dat ze het gerief wat in de gaten proberen te houden en in de buurt
blijven.

• Begonnen flessen moeten leeggemaakt worden, zodat er niet te veel open flessen overblijven op het einde
van een activiteit. Als er geen activiteiten meer zijn de dagen daarna, kan de overschot ook beter naar de
gang gebracht worden dan naar de kelder. Anders moet dat toch weggegooid worden. Er staan ook nog
heel veel lege bakken, dus mensen met een winkelshift moeten die meenemen.

Raden

StuRa

Er is iemand gekozen voor de onderwijsraad van biomedische en er zijn nog een aantal mensen bekrachtigd. Het
OER (Onderwijs- en ExamenReglement) is doorgenomen en dit leverde volgende opmerkingen op:

• Er is bij onze faculteit geen duidelijke afspraak rond het bewijzen van deelname aan een examen. De
burgerlijk ingenieurs krijgen altijd een briefje mee als bewijs en er zijn faculteiten die met een lijst werken,
en bij ons wordt afgewisseld. Als we briefjes verplicht maken, moet het wel iets inhouden, in die zin dat je
het daar dan mee moet kunnen aanvechten indien je examen verloren gaat.

• Voor de aanwezigheid van proffen op examens is afgesproken dat het voor een schriftelijk examen volstaat om
telefonisch bereikbaar te zijn, maar dat ze mondelinge examens wel zelf moeten afnemen. Het inkijken van
een examen moet binnen de vijf kalenderdagen gepland worden, omdat je dan nog bezwaar kunt aantekenen.
Dit wordt nog besproken op STOF.

• Studenten die in onderwijsraden zitten missen hierdoor soms lessen. Bij sommige faculteiten konden studen-
ten niet naar een vergadering gaan, omdat ze permanente evaluatie hadden. Er zou een alternatief moeten
voorzien worden voor deze studenten, nu bestaat dit alleen voor topsporters. Er moet duidelijker in het OER
komen dat ze dit kunnen aanvragen.

• De tuchtcommissie -die dient om te oordelen in situaties waarin iemand iets grondig fout gedaan heeft-,
bestond vroeger uit de decaan, de vice-decaan en de preses van de desbetreffende kring. De preses wordt
hierin vervangen door de groepsbestuurder van LOKO, omdat de kans groter is dat deze de persoon niet
kent en het ook erg zwaar is om zoiets te moeten doen.

• Er moeten ook nog aanvullingen over COBRA in het OER.

Veto breidt uit naar andere campussen. Ze hebben gevraagd om 8800 euro te sponsoren voor hun website. Vanuit
StuRa vinden we dit een te groot bedrag, dus ze vragen het beter zelf aan de KU Leuven. In de onderwijsraad zijn
vijf plaatsen: twee voor humane wetenschappen, één voor wetenschappen en technologie, één voor biomedische
wetenschappen en één voor externen. De plaats voor externen is nog altijd niet ingevuld, dus er is overwogen
geweest om deze af te schaffen. Het is wel belangrijk om andere campussen te betrekken en het jaar is nog niet
lang bezig, dus we geven het nog even tijd.
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Studentenbeleid WV

Er is een werkgroep opgericht voor Alma, wie er in wilt moet mailen naar alma@loko.be. Acco gaat een uurtje langs
gaan in alle Cudi’s om te bespreken wat er goed en minder goed gaat. Ze zijn op zoek naar een nieuwe directeur
en ze vragen om terugkoppeling naar de AV. Velo is van plan om een enquête te houden voor hun pijnpunten.
Ze houden die beter algemeen dan enkel op de Studentenbeleid WV. Er zijn drie voorstellen voor het geld van
de buspassen: fietslichten, een fietspompnetwerk of diefstalpreventie. Voor het jaarthema is er een werkgroep die
zich bezig houdt met het maken van filmpjes, zoals nu the making of LOKOmotion. Er komt ook een presentatie
om intern in de presidia te laten zien. Diversiteit gaat een rolstoelfakbartocht houden, waarop ook een aantal
proffen meegaan. Het idee is om gewoon de Tiensestraat af te gaan met rolstoelen, en elke rolstoel krijgt tien
pintjes. De zichtbaarheidscampagne van de politie gaat door op 17, 18 en 19 november, op 17 november is het in
Heverlee bij Sportkot. Ze gaan mensen die in orde zijn een gadget geven en mensen die niet in orde zijn worden
tegengehouden. Zij moeten met de fietstaxi naar huis of mogen niet verder fietsen. Ithaka zoekt nog kunstenaars.

Evaluatie afgelopen activiteiten

Cultuurtweedaagse

Algemeen is de Cultuurtweedaagse erg veel moeite voor Cultuur en zijn mensen meestal toch niet echt op de
hoogte van het idee erachter. Twee eetstanden achter elkaar is ook echt niet nodig.

Smoutebollen eetstand

Maar één friteuse werkte goed om smoutebollen te kunnen maken, wat moeilijk was over de middag, maar
desondanks is toch bijna alles verkocht geraakt. De friteuses zijn achteraf gekuist geweest. De afbraak verliep niet
goed omdat de security er niet was om de kelder van 200N te openen. Er zijn veel positieve reacties op gekomen:
mensen vonden het origineel en zeker goed voor de prijs. Sommigen hadden achteraf wel last van de gist. De
eetstand heeft 5 euro boven begroting gedraaid.

Volksspelen

Er was veel volk, gemiddeld iets van een twaalf man. Er was veel drank over, maar die is de dag erna nog gebruikt
voor de eetstand. De kassa was niet aangevraagd, en voor Beheer was het ook niet duidelijk dat dit nodig was
omdat op de kalender Cultuurtweedaagse niet verder gespecificeerd was. Als het geld in een potje aan de deur
wordt gezet, moet wel duidelijk aangegeven worden waar dat vandaan komt. Er waren geen shiften aangemaakt,
maar een paar vriendelijke mensen van het presidium zijn ingesprongen om te helpen. De activiteit heeft 45 euro
onder begroting gedraaid, omdat vier bakken wat veel waren en de frisdrank aan 20 cent verkocht is in plaats van
30.

Stoofvlees eetstand

Het was moeilijk om stoofvlees te vinden, en uiteindelijk hebben we in de Colruyt hertenragout meegekregen voor
de prijs van stoofvlees. Het was opnieuw lastig om te kunnen volgen met de friteuses, maar alles is opgeraakt, te
vroeg zelfs. Veel niet-vegetariërs hebben ook kaaskroketten genomen, terwijl die eigenlijk vooral bedoeld waren
voor de vegetariërs. Als het bijna op is moet dit ook gecommuniceerd worden aan de wachtrij, want sommige
mensen hebben voor niets 20 minuten gewacht. De eetstand heeft 15 euro onder begroting gedraaid. Er zijn
minder stoofvlees porties uitgehaald dan verwacht en er was geen drank inbegroot.

Volksdans

Eerst was er niet veel volk, maar veel mensen zijn later gekomen en met twaalf was de dansvloer uiteindelijk wel
vol. Het was heel fijn met de live muziek door de broer van Reinout en Reinout zelf heeft de initiatie ook heel
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goed gegeven. Wat later is er nog iemand van VTK gekomen die ook volksdanste, en die had ook nog ideeën.
Veel mensen vonden het heel leuk. De activiteit heeft 24 euro boven begroting gedraaid.

Tapcursus

Er was doorgegeven dat er langs een nieuwe ingang moest binnengegaan worden, maar dat was pas vanaf de week
na de tapcursus. Er is dan wel een plannetje gemaakt voor volgend jaar. Het was leuk en de gids is er nogal snel
overgegaan allemaal, waardoor iedereen veel tijd heeft kunnen doorbrengen in het paradijs.

Hallowinabar

Anton had de opbouw uit handen gegeven omdat hij toneel had, maar dat liep wat mis dus is hij toch nog gekomen.
De bar pc was kwijt en lag alweer in de prijzenkast. Bar moet zorgen dat die altijd op dezelfde plaats gelegd wordt.
Er was iets te veel soep en het was jammer dat de pitten er nog in zaten, dat was niet echt tof om op te drinken.
Ze was ook nogal flauw. Anton heeft nu de hele dag alleen aan de soep gewerkt, daar worden beter shiften voor
gemaakt. Er zijn vier vaten getapt. De vaten waren verkeerd geteld, omdat er verwarring was door een leeg vat
dat verplaatst is geweest. We laten vanaf nu de vijf euro winst die we rekenen per vat weg, aangezien er drie euro
verlies is gemaakt op de eerste twee vaten. Bar kan proberen om met een alternerende tap te werken (afwisselen
tussen de linker- en rechtertap), want slechte leidingen kunnen zorgen dat het lijkt alsof het vat leeg is, terwijl er
nog bier in zit. De bar heeft 5,70 euro boven begroting gedraaid.

Verbroederingscantus

Het was heel leuk en er zijn veel nieuwe liedjes gedaan. Ons gedeelte was heel dankbaar, omdat we na Gent
kwamen en zij maar vijf liedjes hebben kunnen zingen. Ze stuurden al mensen in de kan voor het eerste liedje
begonnen was, onder het motto ’Ge cantust of ge spauwt’. We hebben één liedje verkeerd ingezet, voor de rest
was alles goed verlopen. Simon is in slaap gevallen op de dames wc. De terugrit op de bus en trein was ook zeer
sfeervol, Winalliance heeft het eten en het vervoer goed voorzien. Er was wel te laat begonnen met eitjes koken,
waardoor ze niet hardgekookt waren. De activiteit heeft 2,70 winst gemaakt.

Schaken

De prijs is in geld gegeven, omdat er geen inspiratie was. Er was veel niet-presidium aanwezig. De top drie, zowel
de algemene als die van Wina, komt volgende week in de Winagenda. Bepaalde mensen misten wel de mogelijkheid
tot drankschaken. De 25 euro die als prijs is gegeven is gewoon uit de kassa genomen. Indien dit nog gebeurt is
het wel de bedoeling dat dit aan Beheer gemeld wordt. De activiteit heeft 16 euro boven begroting gedraaid.

LAN met VTK

De opbouw was een beetje aan de late kant. Wij stonden op het afgesproken uur aan de Winagang en VTK aan
het RC. Het is goed gegaan en er is een kabel gelegd naar iemands kot. Er was veel volk en er stonden tafels aan
beide kanten van het gordijn. De afbraak was te vroeg gedaan. Er was nog een beetje eten over. VTK was heel
tevreden en wilt het graag nog doen.

Fakbartocht

Het was geen goede avond voor de fakbartocht omdat het de dag erna een feestdag was, alle fakbars zaten
stampvol. De Bijsluiter en de Gnorgl waren gesloten, wat jammer is aangezien ze wel tot daar gereden zijn. Na
afloop is er nog naar de LAN Party afgezakt voor een cantus. Het was lichtelijk storend dat die binnen gehouden
is, buiten zou dit geen probleem zijn geweest. Bart zorgt dat het wisselgeld terug bij Beheer komt.
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Zware bieren bar

Er was weinig volk, waardoor er nog tachtig zware bieren over zijn. Dat is 120 euro die we niet hebben als
inkomsten. Misschien kunnen ze wel op andere bars nog verkocht worden, zeker op de proffentap. Van Alma is
er niet eens één vat opgeraakt. Sommige mensen vonden het jammer dat er weinig bieren waren die ze nog nooit
gedronken hadden. Misschien komt dit omdat we elk jaar ongeveer dezelfde bieren aanbieden op de bar. Het
leeggoed moet nog weggedaan worden. De afbraak is vertraagd geweest door het feit dat Siebe gevallen is in de
tunnel en teruggebracht is naar de Winagang, waar duidelijk werd dat eerste hulp niet volstond en een ambulance
is gebeld. Hij bleek uiteindelijk een hersenschudding te hebben en is nog op Gasthuisberg moeten blijven om onder
observatie te slapen. De bar heeft 30 euro onder begroting gedraaid, wat gezien de 120 euro die we op andere
bars nog kunnen terugwinnen wel oké is.

Activiteiten in de nabije toekomst

Schachtenconvent

Dit ging verplaatst worden naar 24 november, maar de Scienticantus is verplaatst naar dezelfde avond. Het
schachtenconvent wordt daarom verplaatst naar 1 december, dan is er vanuit Wina alleen de sint.

Speeddate

Er zijn voorlopig 24 jongens en 18 meisjes. Yanice heeft een app gemaakt, die nog uitgetest moet worden, dus er
moeten mensen voor woensdag speeddaten op de gang. De bar moet open zijn tijdens de speeddate. De shiften
moeten vandaag nog aangemaakt worden en moeten ook doorgegeven worden aan Pedagogie.

Jeneverbar

Er is geen tekstje voor doorgestuurd. De Winagenda is nog niet verzonden dus het kan wel nog snel gemaakt
worden. De verantwoordelijke hiervoor mag met een gepaste foto op de cover staan. Joran wordt avondverantwoor-
delijke en daarna gaat Rik er bij tappen. Anne gaat als vrijwilliger tappen, dat is al vermeld in het preseswoordje.
Er moeten nog jeneverkaarten geregeld worden met de actie 10 + 1 gratis.

Paella eetstand

De frisdrank stond inbegroot aan 20 cent, dat moet veranderd worden naar 30 cent. Dit was gedaan omdat er
anders 75 cent gerekend moest worden voor een portie paella, maar het is beter om consequent te zijn met de
prijs voor frisdrank. Als we dan meer frisdrank verkopen dan inbegroot maken we ook niet meer verlies. Voor
de stoofvleeseetstand waren er te weinig porties, hiervoor zijn er 50 meer. Het alternatief voor vegetariërs is een
veggie rijstschotel. Mensen die geen vis lusten kunnen dat ook nemen. Morgen worden de shiften aangemaakt.

Schaatsen

Siebe is verantwoordelijke, Stijn of Quentin springen in als het niet lukt door zijn hersenschudding. Er is geen
begroting voor gemaakt, er wordt gewoon 20 euro afgetrokken van het bedrag en de rest wordt verdeeld onder de
aanwezigen. Er wordt afgesproken aan de gang en de schaatsbaan wordt verwittigd dat we komen.

Galabar/proffentap

Arno, Arne en Siebe gaan aanwezig zijn voor de opbouw en afbraak. De assistenten die gaan tappen zijn Hans
Baumers, Christophe Debry, Hanne Heylen, Peter Verraedt en Lynn Houthuys. Bart Dioos kon uiteindelijk niet.
Een vijftal andere assistenten hebben nog niet geantwoord op de mail. De bar gaat om 21u open voor de as-
sistenten. Dit moet goed aangekondigd worden, want op de tapposters staat geen uur. Anne gaat de decaan
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uitnodigen. Er is het idee om een fancy camera te regelen en een fotobooth te maken. Het facebook evenement
moet tijdig gemaakt worden, zodat mensen weten dat ze fancy kledij moeten meenemen naar Leuven.

De fanfare is gebeld geweest, maar was niet bereikbaar. Momenteel staat dat in de begroting als een kost
van 75 euro. De cava is vrij duur om dit te compenseren, dus mocht de fanfare niet doorgaan, kunnen we wel
cava goedkoper verkopen. We kunnen ook cider verkopen, want dat is goedkoper dan cava. Het is jammer dat
we door de studentenfanfare geen flessen kunnen verkopen aan een euro zoals vorige jaren. Verder is een fanfare
ook niet zo heel fancy, zeker niet in vergelijking met het bandje van de voorbije twee jaar. In het RC gaat dat
waarschijnlijk ook nogal luid zijn. Er wordt gestemd, er zijn 20 stemgerechtigden.

• Voor 2

• Tegen 9

• Onthouding 9

Er volgt staking van stemmen. De toegevoegde waarde van goedkope drank ligt voor veel mensen hoger dan die
van een fanfare. Het enige nadeel is dat we dan geen speciaal gegeven hebben op de galabar. Het was op zich
een leuk idee, maar we hebben er geen extra geld voor inbegroot waardoor we de drank duurder moeten doen
als we het willen laten doorgaan. En goedkopere drank is misschien toch net iets belangrijker. Er wordt opnieuw
gestemd, onthouding telt niet meer mee.

• Voor 4

• Tegen 12

• Onthouding 4

De fanfare komt niet op de galabar.

Beiaardbezoek

Er is gereserveerd voor acht mensen en er staat een inschrijvingsmodule op de website. Tine was verantwoordelijke
en heeft onverwachts een verjaardagsfeest, maar Simon ging sowieso toch al mee. Er is 20 euro voor begroot, die
niet nodig was aangezien het gratis is.

Activiteiten in de verre toekomst

Problem Solving

Mensen van Utrecht hebben gëınformeerd of ze zich kunnen inschrijven voor onze Problem Solving, maar we zijn
nog maar net begonnen met de voorbereiding. Zij willen ook een Problem Solving organiseren en zouden graag
kijken hoe dat bij ons gebeurt. 16 november gaan een aantal mensen samenzitten om het uit te testen, er is nog
iemand van Informatica nodig.

Kerstfeestje

Alma is opgeslagen, waardoor we 200 euro extra huur moeten betalen en een euro per fles wijn. In totaal komt dit
neer op 300 euro extra. De begroting van vorig jaar is aangepast en dan draait het nog altijd op -306 euro. Er is
gemaild voor soep, maar daar is nog geen antwoord op gekomen. De gourmet is 60 cent per persoon goedkoper
dan vorig jaar. In het nagerecht kunnen we weinig geld steken door cake te gaan kopen. De inkom verhogen is
niet leuk, want het is nu al achttien euro. Twintig is natuurlijk wel niet veel als je erbij denkt dat je een hele avond
gratis drinkt en eet. We kunnen wel vijf euro inkom vragen aan de ouwzakken, want op de voorinschrijvingen staat
dat ze vanaf vijftien euro moeten bijbetalen. Het staat er wel niet overal even duidelijk, dus volgend jaar wordt
dat best aangepast op de site. We kunnen ook nakijken of afkooprecht van Alma wel echt nodig is, aangezien
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we de gourmet niet bij hen regelen. Het extra geld van het grote aantal ereleden en verkochte TAP-kaarten kan
als inkomst voor het kerstfeestje gerekend worden. Volgende PV kunnen we misschien eens herbegroten. Er moet
nog gecommuniceerd worden dat het Kerstfeestje verzet is van donderdag naar dinsdag, zodat ereleden geen verlof
nemen op de verkeerde dag. Volgende week maandag test GAK het diner.

Cultuurreis

De vlucht was heel lastig om te boeken, aangezien er geen goedkope vluchten te vinden zijn voor 30 mensen.
Volgend jaar zetten we best het maximum naar 20. Het hotel viel gelukkig mee qua prijs, waardoor het nu op iets
van een 170 euro komt. Met activiteiten erbij gaat dat 220 tot 230 euro zijn. Op zich is dat nog altijd niet duur,
maar het is wel spijtig dat iedereen zoveel extra moet betalen gewoon omdat er veel mensen meegaan. Van het
bedrag dat Wina sponsort blijft er een vijftal euro per persoon over. Er wordt nog een parallelle activiteit voor
Auswitch gezocht en de andere activiteiten gaan ook stilaan geregeld worden. Als we extra geld vragen, kunnen
we het budget verhogen. Er wordt een herbegroting aangevraagd, hier wordt nog voor samengezeten met Beheer.

Lenteconcert

Er moeten zo snel mogelijk mails gestuurd worden naar de proffen, zodat zij dit in hun agenda kunnen zetten. Er
kan in de mail verwerkt worden dat het Lenteconcert ook op de tapposters staat. De decaan moet ook gemaild
worden. Er kan aan Michiel gevraagd worden wie hij vorig jaar allemaal gemaild heeft en OWG kan best al wat
prijzen en dergelijke beginnen te bedenken.

LAN Party met LBK

Er is nagevraagd of we het boven in Alma 3 kunnen doen, maar dat kost enorm veel geld omdat er dan een
nachtwaker nodig is. We zouden de bar kunnen openhouden en dan boven 2 stewards zetten, maar dan kost het
nog steeds 28 euro per uur. We doen het dus beter gewoon beneden. Op de LAN met VTK zat het beneden
ook niet helemaal vol, dus er is nog wel plaats voor LBK. VTK heeft kanweek wanneer wij de LAN Party van het
tweede semester hebben, dus met hun activiteiten hoeven we geen rekening te houden. LBK heeft op 25 februari,
wanneer onze LAN gepland is, een proefbuisfeestje. Ze vinden het niet heel erg als dat samenvalt, maar 23 februari
hebben ze niets te doen. Normaal gezien gaan we de datum dus veranderen. Webteam gaat deze LAN Party
organiseren, omdat het gezien wordt als een activiteit om de interkringenrelaties tussen verschillende Webteamers
te versterken.

Locatie beamer

De beamer staat nu op kot bij Carolyne en dat is niet altijd even praktisch. Als mensen vergeten om het aan te
vragen en Carolyne is niet op kot, moet ze gebeld worden en proberen zo snel mogelijk te komen. Misschien is het
gemakkelijker om de projector in het meubel te leggen, maar de beamer is wel erg waardevol en er moet zorg voor
gedragen worden. Hij blijft op kot liggen bij Carolyne en zij moet dan maar in de gaten houden of er activiteiten
aankomen waarvoor deze nodig gaat zijn. Normaal gezien wordt het ook gecommuniceerd via de aanvraag bij
Materiaal.

Textiel

De truien en T-shirts zijn opgehaald en er is een goede 400 euro over die we kunnen verdelen onder al wie een trui
of T-shirt gekocht heeft. Voor de truien komt het mooi uit om vijf euro per trui terug te geven. Bij de T-shirts
is het 1,43 euro, maar praktisch gezien is het gemakkelijker om gewoon een euro terug te geven. Er wordt een
aparte kassa gemaakt om geld terug te geven. Er is per ongeluk een Wiskunde T-shirt besteld voor iemand die
Fysica doet. Ze mag zelf beslissen of ze die wilt of niet, en anders vinden we nog wel iemand van Wiskunde om
de T-shirt aan te verkopen. Een aantal mensen hebben nog niet betaald, zij krijgen hun trui of T-shirt pas als dit
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in orde is. Dit gaat aangegeven staan op de lijst die Jari maakt. Naar volgende jaren toe gaat dit via de website
kunnen gebeuren, maar voorlopig zit het nog in een testfase.

Update Webteam

Policy Cudi

Er lopen een aantal dingen mis bij Cudi: de communicatie naar Webteam toe, er wordt niet geluisterd naar
Webteam als zij een idee afkeuren, ... Ze hebben bijvoorbeeld tegen het advies van Webteam in Gmail-adressen
gebruikt, terwijl Google dit niet gratis toelaat voor bedrijven. Zij laten betalen voor het aantal personen dat
gebruik maakt van de service die je als bedrijf aanbiedt, en aangezien wij heel Wetenschappen bedienen is dat
ontzettend duur. We riskeren dat Google ons geen support meer geeft of uit de zoekresultaten haalt.

Cudi heeft een mening kunnen geven over de systemen. Daar zijn goede en slechte ideeën bij naar boven ge-
komen, maar wij willen alleen de goede ideeën uitvoeren. Er is een vergadering geweest met Cudi en andere
mensen bij en deze wordt nog besproken op de Scientica AV. Er zou ook aangekaart moeten worden dat er nooit
krivers zijn op de vergaderingen en wat op de vergaderingen van Cudi beslist wordt moet beter gecommuniceerd
worden.

Er is een policy opgesteld door Webteam die we gaan voorleggen aan de Scientica AV. Deze is hieronder te
vinden. Dit is een geschikt moment om wat meer structuur te brengen binnen Cudi. De manier waarop mensen
bij Cudi verkozen worden gebeurt bijvoorbeeld op een nogal louche manier. De voorzitter van Scientica gaat er op
toezien dat dat volgens de regels gaat. De Scientica ICT-verantwoordelijke is normaal gezien elk jaar iemand van
Wina, aangezien het onze servers zijn. Yanice gaat hiervoor een motivatie doorsturen, want de andere kandidaat
is niet van Wina en we willen niet dat iemand van een niet-Wina kring toegang heeft tot onze systemen. De policy
wordt goedgekeurd.

Afkortingen en synoniemen

Volgende woorden zijn hoofdletter ongevoelig.

• Scientica: Scientica Leuven vzw.

• Kriver: Kringverantwoordelijke van alle kringen die onderdeel zijn van Scientica Leuven vzw.

• Cudi: Scientica cursusdienst.

• Kringen: de wetenschapskringen van Scientica.

• Eindverantwoordelijke: de eindverantwoordelijke van Scientica cursusdienst.

• Financieel verantwoordelijke: de financieel verantwoordelijke van Scientica cursusdienst.

• Cursusverantwoordelijke: de cursusverantwoordelijke van Scientica cursusdienst.

• Boekenverantwoordelijke: de boekenverantwoordelijke van Scientica cursusdienst.

• Webteam: het Scientica webteam, dat de website en applicatie van de cursusdienst onderhoudt. Dit is
tevens hetzelfde webteam als dat van Wina.

• Cudi website: https://cudi.scientica.be/.

• Cudi-app: de applicatie die gebruikt wordt binnen de Cudi voor de verkoop van het cursusmateriaal.
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1 Algemene informatie

Met behulp van deze policy bepalen we het gebruik van de systemen van de cursusdienst. Dit omdat de soft-
ware voor de cursusdienst naar de toekomst toe zo optimaal mogelijk gebruikt zou worden. Deze policy heeft
mede als bedoeling om de lange-termijn werking van de Cudi te verzekeren. Voor de taakomschrijving van de
medewerkers wordt verwezen naar het huishoudelijk reglement van Scientica-Cudi. We leggen in dit document de
taakomschrijving van de belangrijkste applicaties vast die Scientica cursusdienst dient te gebruiken.

2 Software-concepten

Het Scientica webteam draagt steeds de eindverantwoordelijkheid van het ICT-gedeelte van Scientica. Hieronder
valt dus tevens de verantwoordelijkheid over het ICT-gedeelte van Cudi. Webteam heeft de absolute verantwoorde-
lijkheid over de gebruikte soft- en hardware. Zij hebben hieromtrent tevens een adviserende en bewakende functie.
Webteam en Cudi dienen rekening te houden met volgende concepten wanneer zij hun functie uitoefenen:

1. Consistentie: gegevens dienen op een zo consistent mogelijke wijze te worden bij- gehouden. Dit houdt in
dat er een minimaal gebruik is van externe opslagdiensten, services,... Het voornaamste systeem dat data
dient te bevatten, is de website met haar onderliggende database.

2. External services: Het gebruik van externe services en programma’s moet tot het mi- nimale worden beperkt.
Dit omdat het de kans op fouten drastisch de hoogte in jaagt. Hierdoor dient importeren ook te worden
ontmoedigd. Dit juicht immers het gebruik van externe programma’s aan.

3. Support: Webteam dient ook rekening te houden met support van nieuwe/huidige software. Het is de
bedoeling dat Cudi zo veel mogelijk gebruik maakt van open- source software en een zo breed en lang
mogelijke support heeft. Ook moet er wor- den gekeken of deze software relevant is voor de werking van
Scientica, en Cudi daar- mee in het verlengde. Immers, hoe meer externe programma’s we gebruiken, hoe
groter de kans dat er iets grondig mis loopt.

4. Principle of the least privilege: Cudi dient steeds gebruik te maken van dit principe. Alle medewerkers
dienen beschikking te hebben over de rechten op de website die zij nodig hebben om hun functie naar
behoren te kunnen uitoefenen. Rechten die zij niet nodig hebben worden dan ook niet toegewezen, omwille
van veiligheid.

5. Noden: Webteam dient in te spelen op de eventuele noden van de medewerkers van Scientica, wat inhoudt
dat zij dienen te luisteren naar verzoeken die medewerkers hebben. Dit kan gaan van het installeren van
bepaalde software tot het toevoegen van nieuwe functionaliteiten. Het is de taak van webteam om de huidige
software te onderhouden en eventueel nieuwe te installeren, met het oog op bovenstaande concepten.

3 Cudi-website

De Cudi-website is te vinden op https://cudi.scientica.be. Deze website wordt beheerd door Scientica webteam
(tevens het webteam van Wina Leuven vzw). Dit mede omdat de oorspronkelijke Cudi software geschreven is
voor de toenmalige cursusdienst van Wina Leuven VZW. Deze systemen draaien nog steeds op servers van Wina.
Wina leent momenteel deze software uit aan Scientica. De website dient steeds de laatste versie van de gegevens
te bevatten. Het is de bedoeling dat de website zo dicht mogelijk bij de noden van de cursusdienst ligt, omdat
alle cursusdienstzaken zo centraal op één plek worden bijgehouden. Het niet gebruiken van de website zorgt
immers voor een breuk in de werking van Cudi. Studenten kunnen bijvoorbeeld geen boeken bestellen als deze niet
verkoopbaar worden gesteld. Het gebruik van de website dient volledig te zijn. Dit van het bestellen, invoeren en
verkoopbaar maken van cursusmateriaal.

4 Cudi-applicatie

De Cudi-applicatie is net zoals de website geschreven met de bedoeling om de werking van Cudi te optimaliseren.
Ze staat los van de website, aangezien ze enkel bedoeld is om de interne werking te optimaliseren. De applicatie
maakt het mogelijk om items op een handige manier te verkopen. Zo hoeven medewerkers zich geen zorgen maken
over interne stockaanpassingen, het juist aanprijzen van cursusmateriaal, en dergelijke.
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5 Cursusdienst Wiki

De cursusdienst heeft een eigen Wiki. Deze is beschikbaar op https://wiki.wina.be/cudi. Deze wiki is bedoeld
om interne informatie, die niet verloren mag gaan doorheen de jaren, op te bewaren. Het is de bedoeling dat hier
zoveel mogelijk informatie op wordt bewaard. Hier kunnen verslagen, facturen, begrotingen, ... worden opgeslagen
per jaar. Deze info kan handig zijn voor latere werkingsjaren.

6 Mailarchief

De cursusdienst krijgt (beperkte) toegang tot het mailarchief van Wina. Hier kan Cudi zien wat hun voorgangers
hebben gestuurd naar professoren. Dit archief is te vinden op https://gondor.wina.be/sympa.

7 Toegangsrechten

De cursusdienstverantwoordelijke van Scientica kunnen de memberdatabase enkel bekijken. Als zij aanpassingen
willen doen, moeten zij hiervoor een mail sturen naar webteam. Voor de rest krijgen zij alle rechten om de cursus-
dienstpagina’s te beheren. Dit gaat van cursusmateriaal toevoegen tot het verkoopbaar stellen van dit materiaal.
Zij kunnen geen cursusmatieriaal aanpassen dat reeds beschikbaar is op de site.

Website

Er zijn al twee vergaderingen geweest met Webteam en een aantal mensen zijn in gang geschoten, hopelijk volgt
de rest. Er zijn al enkele schetsen gemaakt voor de lay-out van de nieuwe website. Voor de onderverdeling van de
menubalk mag Toneel weg bij Activiteiten. Eerstejaars en schachtenmeester kunnen best allebei behouden worden.
OASE mag weg bij Onderwijs, want volgend jaar weet niemand nog waar dat over gaat en Plan Achterban moet
er nog ergens bij. Voor Over Wina moet een nieuwe naam bedacht worden, want wat daar nu onder staat hoort
daar eigenlijk niet echt bij. Er komt een aparte pagina met Over Wina in de vorm van een tekstje. De sponsors
kunnen misschien ook nog ergens verwerkt worden op de website. Er wordt binnenkort een haalbaarheidsstudie
gehouden.

Er is een nieuwe memberdatabase gemodelleerd. Deze moet nu gëımplementeerd worden en dan moeten de
fouten eruit gehaald worden. Er komt ook een nieuwe login en inschrijven voor Wina wordt handiger. Er is ook
Wifi op de Winagang nu, maar het is wel erg traag. Misschien kan ICTS dat oplossen, maar ze kunnen niet zeggen
of het gratis is of niet. Als het geld kost, bestaat ook nog de kans dat de faculteit betaalt. Als de faculteit niet
betaalt, bestaat de kans dat we het kunnen terugkrijgen via de faculteit. Als ze het gratis gaan doen, gaat het
waarschijnlijk wel even duren voordat het in orde komt. Verder is de speeddate app af en moet deze getest worden.

Voor de herbegroting zou er ook geld voor investeringen voor Webteam apart gezet moeten worden, want dat is
de laatste jaren nooit gebeurd. Er is onder andere een lange ethernet kabel nodig.

Update PR

Het contract voor de 1300 euro van het bedrijf van Andreas is getekend. Ze komen niet naar de jobfair. Hiermee
heeft PR 750 euro meer binnengehaald dan begroot was.
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Actiepuntjes

Actiepunt uit te voeren door tegen
Industria bedanken Sport 29/11/2015
Afval kelderopruim wegdoen Materiaal 29/11/2015
Laatste zeil van doop Dopers 29/11/2015
Argenta en sagio verwittigen PR 29/11/2015
Leeggoed Boerkes Colruyt Bar 29/11/2015
Formulier voor postenevaluaties Webteam 29/11/2015

Varia

• Fanne: ’Honnepon en Brawlhalla.’

• Aiko: ’Ik zit ook op Brawlhalla.’

• Stijn: ’Op de volgende Sport WV moeten we laten weten of we een obstakel willen voor de SotS op 13 april.’

• Jari: ’Ik zou graag opperen om misschien volgende keer sommige delen iets bondiger te houden.’

• Sander: ’Ik heb iemand gevonden om mijn hamer te graveren.’

• Lien: ’Ik heb nog een tekstje binnengekregen voor de Jeneverbar.’

• Reinout: ’Ik geef een bak, want ik ben jarig geweest.’

• Joke: ’Ginder in die hoek, daar is echt niets te zien.’

• Yanice: ’Er zijn blijkbaar bepaalde Cudi-verantwoordelijken van een minderwaardige kring die hun seks
plannen op voorhand. Het is zo drastisch dat die mensen hun alarm een uur op voorhand zetten ’s ochtends
om seks te kunnen hebben. En honnepon.’

• Tom: ’Er moet ge-pv’t worden of er moet gespauwd worden. En Joke, zet uwe gsm dan wat vroeger morgen.’

• Simon: ’Dinsdag is er een stuk van de De Reynaertghesellen. Inschrijven was tot gisteren, maar als je nog
mee wilt moet je gewoon kijken of dat kan. Deze woensdag wordt er een bibnacht georganiseerd door de KU
Leuven in bibliotheken in Leuven. Er is onder een pop-up bar en de voorstelling Imaginary. Voor houders
van een cultuurkaart is het gratis. Naar de Winabar kun je daarna nog, dus dat is geen excuus om niet te
komen.’

• Katelijne: ’Mensen die meewillen naar STOF: dat is dinsdagavond om 20u.’

• Reinout: Ook nog Plan Sjarel.’ - Anne: ’Ze hebben ook frieten, en heel veel.’

• Tom: ’De Scienticantus is verzet. Er is niet geweten of wij een deel moeten voorbereiden. We hebben nu
wel ervaring met het terug goed maken van slechte cantussen.’

• Anne: ’Quentin heeft een heel lelijke trui aan.’

De vergadering wordt gesloten om 00u37.

Carolyne Peelman (secretaresse)
carolyne@wina.be

De volgende vergadering gaat door op zondag 29 november 2015 om 22u00 in de Winaliving.
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